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Driekwart van hopoogst reeds verkocht
nieuws

Een kleine 25 procent van de komende hopoogst in Poperinge is nog niet verkocht. Dat is
een stuk minder dan de voarbije jaren. De gestegen afname van het Oostendse bedrijf
Biodynamics verklaart de gunstige evolutie. De hopsector rekent op deze producent van
onder meer Menohop om de boeren uit de nood te helpen. De sector kijkt daarom uit naar
de erkenning van het voedingssupplement als geneesmiddel.
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Een kleine 25 procent van de komende hopoogst in Poperinge is nog niet verkocht. Dat is een stuk
minder dan de voarbije jaren. De gestegen afname van het Oostendse bedrijf Biodynamics verklaart
de gunstige evolutie. De hopsector rekent op deze producent van onder meer Menohop om de boeren
uit de nood te helpen. De sector kijkt daarom uit naar de erkenning van het voedingssupplement als
geneesmiddel.
Bij teler Erik Lagache in Reningelst staan de kleinere hopsoorten al in bloei. "De grootste
groeischeut hebben de planten gekregen tijdens de hittegolf van juni, waardoor sommige planten al
te vroeg begonnen te bloeien. Door de zware regenval van daarna zijn ze weer beginnen uit te lopen,
waardoor ze nu net op tijd volgroeid zijn. Vanaf 1 september kunnen we beginnen oogsten",
verduidelijk de boer, die met zijn 21 hectare één van de grootste nog overblijvende hopboeren is van
de streek.
De landbouwer is net terug van de jaarlijkse internationale hopconferentie in China. De tendensen
zien er voor de boeren opnieuw niet al te gunstig uit. Voor de bitterhoppen, die de Poperingse telers
opnieuw volop aan het planten zijn, zit er geen prijsstijging in, ondanks wereldwijde rooiing. Voor
Poperinge ziet het er dit jaar nochtans niet zo slecht uit.
Ruim een derde van de komende oogst is bestemd voor Biodynamics, die daar goed voor betaalt. 20
procent ligt al vast in de vijfjaarlijkse voorcontracten en de aromahop, die momenteel gegeerd is
door de brouwerijen, is volledig verkocht. "Dan blijft er nog een kleine 25 procent onverkochte hop
over, die we volgend voorjaar aan dumpingprijzen zullen moeten zien kwijt te raken. Maar daar zal
de sector niet van kapot gaan", aldus Lagache.
Probleem is wel dat de vijfjaarlijkse voorcontracten volgend jaar aflopen en de prijzen dus opnieuw
zullen dalen. "We rekenen daarvoor op een verhoogde inbreng van Biodynamics. Die zal er echter
maar komen als Menohop erkend wordt als geneesmiddel. Gezien recent nogmaals bewezen is dat
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hormonenkuren kankerverwekkend zijn, rekenen we erop dat dit snel zal gebeuren", besluit Erik
Lagache.
Lees ook: geVILT: Menopauze trekt Poperingse hoptelers uit het slop

Bron: Het Laatste Nieuws

VILT vzw
Bd Simon Bolivar 17 
1030 Schaerbeek

Contact
T • 0473 59 41 39 
M • info@vilt.be

Volg ons op:
 screenreader.visit us on our facebook page: https://www.facebook.com/vilt.nieuws/
 screenreader.visit us on our twitter page: https://twitter.com/vilt_nieuws
 screenreader.visit us on our linkedin page: https://www.linkedin.com/company/vilt-vzw/
 screenreader.visit us on our instagram page: https://www.instagram.com/vilt.nieuws

https://www.whoownsthezebra.be/
https://vilt.be/nl/privacy-beleid
https://vilt.be/nl/copyright-gebruik
https://vilt.be/nl/cookies
http://www.vilt.be/gevilt/detail.phtml?id=821
tel:0473594139
mailto:info@vilt.be
https://www.facebook.com/vilt.nieuws/
https://twitter.com/vilt_nieuws
https://www.linkedin.com/company/vilt-vzw/
https://www.instagram.com/vilt.nieuws

